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Do Burmistrza Miasta Koła

Dr Krzysztofa Witkowskiego

za pośrednictwem Przewodniczącego

Rady Miejskiej Mariusza Hanefelda

Zwracam się z interpelacją do Burmistrza Miasta Koła w sprawie

przywrócenia do harmonogramu koszenia działek miejskich terenu należącego

do miasta, znajdującego się pomiędzy dawną szkołą nr. 30 a mostem im.
Powstańców 1863 r.

Działka należy do miasta i przez wiele lat była zadbana, co roku koszona a

także wycinano dzikie zarośla, nie wiedzieć czemu od dwóch lat przestano

interesować się tym miejsem co doprowadziło do zarośnięcia całego terenu

Z tej działki korzystało wielu mieszkańców podczas spacerów zarówno z

dziećmi jak i czworonogami. Myślę że ważnym względem są też aspekty

estetyczne. Wjeżdżający do miasta od strony Kaliskiego Przedmieścia po

zjeździe z mostu widzą zarośla /zarówno po lewej jak i prawej stronie.

Wielu mieszkańców zwraca mi na to uwagę/wskazując brak

zainteresowania ze strony miasta o dbałość o takie miejsca. Sta rowka leży w

środku miasta a nie na obrzeżach, codziennie przejeżdżają tędy setki

samochodów i nie możemy pozwolić żeby ta część miasta została zdominowana

przez dzikie chaszcze.


